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Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 133 stemmer. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

. Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om 
ændring af ligningsloven. (Ændringer vedrø- 
rende skatterådene). 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 
122) findes i tidenden sp. 3984). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 135 stemmer. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om 
ændring af lov om ejendomsskyld til staten. 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 
103) findes i tidenden sp. 3985). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 135 stemmer. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Første behandling af forslag til lov om pen- 
sioner efter tidligere valglove [af Skytte 
m. fl.]. 

(Lovforslaget (nr. 141) findes i tillæg A. 
sp. 2759, fremsættelsen i tidenden sp. 3962). 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslagets overgang til anden behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Formanden: Ønskes der udvalgsbehand- 
ling? (Ophold). Da det ikke er tilfældet, går 
lovforslaget direkte til anden behandling. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Første behandling af forslag til folketings- 
beslutning om udgivelse af et folhetingsblad 
[af Sigsgaard og Kjær Rasmussen]. 

(Forslaget til folketingsbeslutning (nr. 
XXIII) findes i tillæg A. sp. 2077, fremsæt- 
telsen i tidenden sp. 2599). 

Forslaget sattes til forhandling. 

Statsministeren (Hilmar Baunsgaard): Vi 
har selvfølgelig, som vi altid gør det, når 
der fra oppositionen stilles forslag til beslut- 
ning i folketinget, drøftet også dette for- 
slag. Vi er i regeringen af den opfattelse, at 
der ikke er et rimeligt grundlag for det for- 
slag, der er fremsat, men da det jo er et for- 
slag om udgivelse af et blad for folketinget 
og udgivet af folketinget, så vil vi med inter- 
esse lytte til den diskussion, der foregår i 
folketinget. Vi må betragte dette som først 
og fremmest folketingets sag. 

Camre: Forslaget om, at folketinget hver 
14. dag skulle udsende et blad til alle dan- 
ske husstande med orientering om tingets 
arbejde, er rent principielt en værdifuld idé, 
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